
  

 

                      

LASTEVANEMATE ÜLDKOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

10.10.2024 1-7-1 

 

Ääsmäe 

 

Koosolek algas kell 18:04 ja lõppes: 19:25 

Koosolekut juhatas Jaanus Kallion 

Koosolekut protokollis Kelly Keevallik 

Koosolekul osalejaid: 56  

 

Koolidirektor Jaanus Kallion avas lastevanemate koosoleku ja tegi teatavaks koosoleku  

päevakorra.  

Samuti tutvustas direktor uut hoolekogu liikmete valimise korda. Valiti kandidaadid uude, 

loodavasse hoolekogusse, et koosoleku teises pooles viia läbi hääletus. 

Lisaks eelpool toodule kõneles koolijuht koosolekul turvalisusega seotud teemadel. 

Hiljuti tegid mitmed psühholoogid, professorid ja koolide esindajad läkituse, milles nad 

väljendavad muret nutiseadmete liigse  kasutamise pärast. Lapsed on haavatavamad kui 

täiskasvanud, arvestades, et nende aju kontrollmehhanismid pole veel välja kujunenud.  

Paar päeva tagasi saabus uudis 11-aastase õpilase hukkumisest kooliekskursioonil.  

Nii koolis kui ka kodudes tuleks lastele rõhutada üle, et: 

• Liikuda rahulikult sõidukite läheduses ning mitte kiirustada sõidukile lähenemisel 

ega sealt väljumisel. 
• Järgida õpetaja juhiseid ning olla tähelepanelik igal sammul, eriti suurte sõidukite 

lähedal. 
• Olla tähelepanelik ja kannatlik, kui bussi või mõne muu sõiduki ukse juures on 

juba inimesi, et vältida ohtlikku olukorda. 

        

Päevakord: 

1. 2024/25 õppeaasta; 

2. 2023/24 õppeaasta õppe- ja kasvatustöö kokkuvõte; 

3. 2023/2024 õppeaasta hoolekogu töö kokkuvõte; 

4. Hoolekogu valimine; 

5. Kohapeal algatatud küsimused 



 

 

 

1. 2024/ 2025 õppeaasta 

Sõnavõtjate nimed ja lühike sisu 

Ääsmäe kooli juhiabi ja HEVKO Helje Kala tutvustas käesoleva õppeaasta tugiteenuseid. 

Õpilaste arv: 260 

Klassikomplekte: 17 

Õpetajaid: 31 

Tugitöötajad ja nende ajad: 

Kooliõde Jaanika Hiiuväin töötab majas vastavalt graafikule. Iga kuu aluses saab 

graafikuga tutvuda kooli kodulehel. 

Logopeed (E, R) 

Saue valla tugiteenused: eripedagoog (N), sotsiaalpedagoog (E, N), psühholoog (T, K, R). 

Lisaks on õpilastele abiks ka abiõpetajad. 

2. 2024/24. õppeaasta õppe- ja kasvatustöö kokkuvõte 

Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 

✓ Õppealajuhataja Katri Buht tegi ülevaate õppe- ja kasvatustööst, põhikooli 

eksamitulemustest, PISA-testist, rahulolu-uuringust, millest võttis osa 235 õpilast, 

150 lapsevanemat, 23 õpetajat (vt täpsemat kokkuvõtet) PowerPoint esitluse 

slaididelt). 

 Samuti tõi õppealajuhataja välja käesoleval õppeaastal toimuvad muudatused põhikooli 

eksamite korralduses. Eksamite periood on senisest varasema algusajaga (22.04.25 

esimene eksam). 

✓ Käesoleval õppeaastal saavad 9. kl lõpetajad eksameid sooritada veel paberkandjal. 

Edaspidi toimub järk-järgult üleminek arvutipõhistele eksamitele. 

✓ Ka õppealajuhataja, sarnaselt direktoriga, rõhutas, et sellel aastal on fookuses õpilaste 

turvalisus (nii vaimne kui füüsiline), aga ka suhted. 

 Pöördumises lapsevanemate poole palus ta julgustada lapsi oma murede korral endast 

märku andma, mitte valu eneses hoidma. Kui laps ise ei julge murest rääkida, võib 

seda alati tehe lapsevanem. Kõige esimene abistaja on klassijuhataja, kuid koolil on 

olemas ka tugivõrgustik ning spetsialistid, kes valmis aitama, nõustama nii last kui ka 

vanemat. Et mure ei “näriks hinge” aastaid, enne kui see välja tuleb. 



 

 

✓ Infokanaliks kooli ja lastevanemate vahel on Stuudium ja kooli koduleht. Jooksev info 

ilmub Stuudium keskkkonnas. 

 

3. 2023/2024 õppeaasta hoolekogu töö kokkuvõte 

Sõnavõtjate nimed ja lühike sisu 

Kersti Puusepp: Siin on ülevaade hoolekogu tööst eelmisel õppeaastal. Kõik dokumendid 

on ka kooli kodulehel olemas. Eelneval õppeaastal kohtus hoolekogu 3 korda.  

november 2023 teemad: 

helkurikampaania; 

heategevuslik jõuluõhtu; 

kaamera paigaldamine bussipeatusesse; 

jooksvad küsimused. 

Jõulukohviku tulu jaotati kõikide klasside vahel õppekäikude toetuseks. 

 

mai 2024 teemad: 

PISA kokkuvõte (direktor); 

uue hoolekogu moodustamise korraga tutvumine; 

jooksvad küsimused. 

 

august 2024 teemad: 

2023/24 õppeaasta kokkuvõte; 

Uuenenud õppekava ja kodukorraga tutvumine, ettepanekute tegemine; 

Stuudiumi kasutuselevõtt 2024/25 õ.a; 

jooksvad küsimused: 

 

4.Hoolekogu valimine  

Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 

Jaanus Kallion: Teen ettepaneku moodustada 3-liikmeline valimiskomisjon, mille 

liikmeteks on : Helje Kala (komisjoni esimees), Kristjan Küttis, Kelly Keevallik. 

Jaanus Kallion: Iga lapsevanem saab sedeli uute hoolekogu liikmete nimedega ning 

märgib ristiga sobivasse lahtrisse enda poolt- või vastuhääle. 

Iga kandidaat saab võimaluse end lühidalt tutvustada. 

Jaanus Kallion: Teen ettepaneku võtta vastu uuteks hoolekogu liikmeteks järgmised 

lapsevanemad: 

I kooliastme esindaja: Kersti Puusepp 



 

 

 

II kooliastme esindaja: Annmarii Hakkaja 

 

III kooliastme esindaja: Milko Milatškov 

 

Hääletamise tulemus 

Otsuse poolt oli 39 lapsevanemat, vastu 0 ja erapooletuid 0. 

Vilistlaste liige hoolekogus on Katrin Paju 

Kooli toetava organisatsiooni liige on Aldo Tatter 

 

5.Kohapeal algatatud küsimused 

Küsimus: Kas spordihoone ehitamine on graafikus? 

Jaanus Kallion: Nädalajagu ollakse hetkel graafikust maas. 

Küsimus: Kes on spordihoone arhitekt? 

Jaanus Kallion: sama, kes tegi koolimaja juurdeehituse, Saue lasteaia. 

Arhitekt:  EMP A&I  

Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 

Kristiina Pees:  Avatud koolisööklate nädala raames (01.-11.10) on lastevanematel 

võimalus näha ja maitsta toiduvalikut, mida igapäevaselt lastele pakutakse ning kuidas 

on üleüldiselt korraldatud koolilõuna pakkumine.  

Väidetaval pidavat sel nädalal koolitoit parem olema kui muidu. Veendumaks, et toit on 

maitsev ja täisväärtuslik ka muul ajal, saab soovija toitkooli.ee lehel endale toidu tellida 

ja lõunat maitsta endale sobival ajal. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Jaanus Kallion 

direktor 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Kelly Keevallik 

protokollija 

 


